

《单词百科:searchable是什么意思?searchable怎么发音?searchable的解释和用法》

英语单词searchable是什么意思?searchable怎么读?searchable怎么发音?简答网为您整理了searchable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



searchable怎么读

searchable的读音:[' s ɜ :t f ə bl]

searchable的意思

1、[计] 可检索的;

searchable的双语例句

1、Both consist of page images with linked text files, which means that the text is searchable.

这包括网页图像链接文本文件, 这意味着该文本的搜索.

2、The file | is an executable file and is not searchable.

文件|是可执行文件,所以不可搜索.

3、EUROPA Press Release Database — A searchable database of press releases distributed by the European Union.

欧罗巴新闻稿数据库检索数据库散发新闻稿由欧洲联盟.

4、a searchable database

可检索数据库

5、Spoken annotations are also converted into text, so the speech is searchable, too.

语音注解也被转换成文本, 因此这种演讲也是可查寻的.

6、Ensuring that the latter are searchable, accessible, and visible is a role only libraries can fulfill.

确保本地搜索入口的可检索性、可获取性和可见性是图书馆能满足的唯一角色.

7、Approved if approved. Searchable by a corresponding keyword or in a relevant category in CPN.

“批准”已批准,利用相应关键词,可在中国塑料商务网中被搜索到.

8、It offers a searchable database.

提供可查找的数据库.

9、A search engine a searchable online database of internet resources.

搜索引擎可以用于搜索的互联网资源在线数据库.

10、So there's a growing need for a better, easily searchable bioinformatics database.

所以对一个更好、更方便检索的生物信息学数据库的需求就更为迫切了.

11、Query cannot be updated because it contains no searchable columns to use as a key.

不能更新查询,因为它不含可用作键的搜索列.

12、 It includes a searchable receipt journal and the ability to void receipts.

包括一份搜查的收据杂志和使进款无效的能力.

13、 Agency ComPile — A searchable database of advertising and other marketing agencies.

机构编制-检索数据库广告营销机构等.

14、 A library catalog is a searchable collection of records of every item in a library.

图书馆目录是记录一座图书馆中的所有的项目的一种搜索收集.

15、 The set of searchable columns. This list defaults to the textual database fields.

可以搜索的字段集合. 这份列表默认对应文本的数据库中的字段.

16、 Easily searchable full text of Court decisions, mostly from the twentieth century.

很容易搜索到法院判决的全文, 大部分从二十世纪开始.

17、 Every picture, document and attachment . It's all in the catalog and it's all searchable.

我们的意思是:每一批文字,每个联系人,地址和链接,每张照片, 文件和附件.

18、 A searchable index will be built for this content source.

将为此内容源建立可搜索的索引.

以上是简答网为您整理的searchable怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于sea

rchable的用法、sear

chable的释义、searchable的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/searchable>